
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 30. ledna 2024  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, prof. Kubička, dr. Bindzar, doc. Pohořelý, prof. 

Bartáček,  prof. Kubal, Mgr. Milnerová, dr. Váchová, dr. Šmejkalová, doc. Sýkora,  

Ing. Šritrová 

Omluveni:    prof. Kočí 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Přednesl návrh senátu VŠCHT o složení nové vědecké rady VŠCHT. Dojde k navýšení členů 

na 41.  

 Vyšel nový výnos A/V/961/4/2024 Stanovení výše základního doktorského stipendia a 

doktorského stipendia za pedagogické aktivity pro rok 2024. 

 Česká konference rektorů schválila nominace do panelů Národní priority orientovaného 

výzkumu. Za VŠCHT prof. Pospíšil a prof. Jeníček.  

 Připravuje se prezentace definitivního návrhu pro stavbu na Vítězném náměstí.  

 30. 1. byla podepsána dohoda České konference rektorů z tchajwanskými univerzitami. 

 Připravuje se nový formát webu VŠCHT – přívětivý pro vyhledávání na mobilních telefonech.  

 Připravuje se zpráva vedení VŠCHT „O stavu unie“. 

 Připravuje se revize vnitřních předpisů VŠCHT. Do 20. 2. budou návrhy přijímány. 

 

Pror. Jahoda  

 Byly zaslány údaje o úspěšnosti prvních ročníků. 

 

Pror. Novák  

 Projektové centrum. 

 

Pror. Matějka 

 Spolupráce s Tchajwanem. 

 

Pror. Rumlová  

 

Kvestorka  

 Připravuje se finanční uzávěrka loňského roku. 

 

Senát (prof. Cibulka) 

 Požádal pana rektora o návrh nové rady pro vnitřní hodnocení.  

 

Ing. Dolníček (Oddělení bezpečnosti a prevence rizik) 

 Je nový web, kde zaměstnanci mohou najít informace ohledně bezpečnosti.  

 Na vrátnici jsou umístěné vysavače na vodu (v případě odstraňování škod po hašení požáru). 

 Dodržovat revize el. přístrojů, vyřazené již nepoužívat.  

 Každý zaměstnanec by měl mít v mobilu uložené číslo na vrátnici.  

O|hlašovna havárií a krizových situací všech typů – Vrátnice A – 4145, Vrátnice B – 3201, 

Vrátnice Zikova – 1090.  

 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 20. 2. 2024 



 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Činnost projektového centra – doc. Hlinčík sepíše návrhy na zlepšení spolupráce a pan děkan 

je předloží dále.  

 Byla schválena nominace doc. Hlinčíka do rady výpočetního centra. 

 Diskuse o Výnosu „Stanovení výše základního doktorského stipendia a doktorského stipendia 

za pedagogické aktivity 2024“.  

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Je finalizovaný rozvrh, kvůli výkonům je třeba na rozvrhové lístky psát i studenty doktorského 

studia.  

 Byly zaslány prozatímní výsledky studentů prvních ročníků.  

 Probíhá hodnocení PIGA, máme celkově 6 grantů. 

 Pro letní školu máme připravena dvě témata. 

 Zaslat návrhy témat středoškolských praxí. 

 Začít plánovat termíny magisterských státních zkoušek (mezi 3. – 13.6. 2024). 

 Vedoucí prací BP a DP musí v SIS práci „Zadat“. Poté se objeví hláška „Čeká na vytištění 

zadání“.   

 Uznávání předmětů v rámci výjezdů na Erasmus. Za FTOP záleží na posouzení garanta 

předmětu a programu.  

 Projekty vypsané v SIS se musí dokončit. Buď student nahraje řešení, lze uzavřít i bez řešení. 

Uzavření projektu může udělat i děkanát. 

 Přijímací řízení do bakalářského i magisterského studia v anglickém jazyce. Na oba druhy 

studia musí být komise pro pohovor. Pohovor proběhne v týdnu od 19. 2.   

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 VIGA. Počet podaných projektů na FTOP je 15. Proběhla diskuze o nízkém počtu přihlášek. 

 JIGA. Do soutěže byl podán pouze jeden projekt za fakultu.  

 

prof. Kubička, dr. Šmejkalová 

 DoD. Proběhne diskuze o změnách.  

 Erasmus Mundus spolupráce s Tunisem. Prof. Kubička zašle podrobnosti.  

 Proběhne diskuze o odměnách za výuku Erasmus studentů.  

 Možná spolupráce s firmou Gatum Group. 

 Spolupráce s Kazachstánem, prof. Kubička zašle podrobnosti. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Workflow. Jak probíhá, když je spolupráce dvou fakult a kdo dává pokyn ke skončení úvazku 

na projektu?  

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 Diskuze o tom, zda bude fakulta otvírat bakalářský program v cizím jazyce. Nyní máme ve 

druhém ročníku jednu studentku a ve třetím jednoho studenta.  

 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 

Ústav 241 (Mgr. Milnerová) 



 

Senát (dr. Váchová) 

 13. 2. bude zasedání senátu v novém složení. Proběhne volba předsedy a místopředsedů.  

 

Doc. Sýkora 

 

Ing. Šritrová  

 Před příštím kolegiem proběhne výběrové řízení na místo profesora. 

 Zašle tabulku studentů v dobíhajících doktorských programech. Prosí o info, kdo se ze studentů 

bude v letošním roce obhajovat. 

 Došlo ke změně v režimu Student. Cizinci do českých studijních programů budou muset splnit 

určité podmínky, např. ověření znalosti jazyka, ve kterém bude výuka probíhat. Ukončení VŠ 

vzdělání ne delší než 3 roky. 

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana 20. 2. 2024 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


